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Vragen van het lid Van Leeuwen
(SP) aan de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over de
macht van projectontwikkelaars.
(Ingezonden 15 september 2008)

1
Onderschrijft u dat de Loosdrechtse
plassen zijn overgeleverd aan de
projectontwikkelaars?1

2
Is in Loosdrecht het publieke belang,
het genot van duizenden recreanten,
ondergeschikt gemaakt aan het
economische belang van een
individu? Zo neen, waarom niet?
Zo ja, acht u dit wenselijk?

3
Heeft de gemeente Loosdrecht wat u
betreft voldoende gebruik gemaakt
van de door u aangereikte
instrumenten uit de Wet op de
Ruimtelijke Ordening? Zo neen, welke
lessen heeft u hieruit getrokken en
hoe gaat u de gemeente Loosdrecht
hierop wijzen?

4
Welke instrumenten heeft de
provincie Utrecht om hier in deze
situatie in te grijpen?

5
Welke instrumenten heeft u om in te
grijpen? Bent u bereid deze in te
zetten?

6
Heeft u, sinds het vaststellen van de
Nota Ruimte inzicht in het aantal
bestemmingsplanwijzigingen van
recreatievoorzieningen die op
initiatief van ontwikkelaars, die over
de betreffende grond beschikte
hebben plaatsgevonden? Zo neen,
bent u bereid dit te onderzoeken?

7
Heeft u inzicht in het aantal
recreatiewoningen dat sinds het
vaststellen van de Nota Ruimte is
gebouwd op grond waar een
bestemming wonen op rust? Zo neen,
bent u bereid dit te onderzoeken?

8
Heeft u inzicht in het aantal
recreatiewoningen dat sinds het
vaststellen van de Nota Ruimte is
gebouwd op grond waar een
bestemming recreatie op rust en
hoeveel daarvan zijn gebouwd voor
commerciële verhuur zoals beoogd in
de Nota Ruimte? Zo neen, bent u
bereid dit te onderzoeken?

9
Heeft u inzicht in het aantal
langkampeerders, en permanente
bewoners van recreatiewoningen die
sinds het vaststellen van de Nota
Ruimte plaats heeft moeten maken
voor de ontwikkeling van nieuwe
recreatievoorzieningen door
projectontwikkelaars? Zo neen, bent
bereid dit te onderzoeken?

10
ent u bereid te onderzoeken in
hoeveel gevallen van
bovengenoemde
bestemmingswijzigingen ten faveure
van projectontwikkelaars er draagvlak
is van omwonenden en
belanghebbenden? Zo neen, waarom
niet?

1 Uitzending van EenVandaag, 11 september
2008.
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